
 
 

Technische vraag1: 
 

 

Datum indiening: 12 september 2018 
 
Onderwerp: Jaarstukken 2017 en ontwerpbegroting 2019 Veilig 
Thuis 
 
Naam fractie:    CDA 
Naam raads/commissielid:  Kees van Merwijk 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Tijdens de commissievergadering samenleving d.d. 11 september 
2018 stond het onderwerp Jaarstukken 2017 en ontwerpbegroting 
2019 Veilig Thuis op de agenda.  
Daarbij is afgesproken dat ik de volgende vragen schriftelijk zou 
stellen.  
 
De vragen: 
1) Een interessante tabel is de tabel Meldingen en Triage in de 
Jaarstukken (op pagina 37, jaarstukken). Daar zie je vooralsnog een 
positieve ontwikkeling namelijk dat in het hele werkgebied van Veilig 
Thuis er een daling is van gemiddeld ongeveer 20 procent in 2017 in 
vergelijking met het jaar 2016. Nagenoeg alle gemeenten laten een 
vermindering zien. 
Echter in de voormalige gemeente Zevenaar is in het jaar 2017 het 
aantal meldingen en triage met ongeveer 7 procent toegenomen. 

                                                           
1 Door middel van schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. 

Deze inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn 

om de vragen te beantwoorden is 30 dagen (conform artikel 37 van het Reglement van Orde gemeenteraad 

Zevenaar) 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (via de griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder/ambtelijke organisatie en verspreiding van het antwoord van de 

portefeuillehouder. 



 
Graag een toelichting op deze opvallende ontwikkeling in Zevenaar? 
 
2) Deze positieve neerwaartse trend in het aantal Meldingen en 
Triage is in de Concept Begroting 2019 niet meer terug te vinden. 
Sterker nog, in de tabel op pagina 14 van de concept begroting 2019 
is het aantal Meldingen en Triage in 2019 begroot op 4463, een 
toename van 90 % ten opzichte van 2017. 
Graag een toelichting? 
 
Beantwoording: 
 
Voor de beantwoording van de vragen hebben we van Veilig Thuis de 
volgende uitleg gekregen: 
 
Ad 1) 
Als we naar Zevenaar kijken ( zonder voorheen Rijnwaarden) zien we 
bij meldingen en triage een kleine toename. Bij zorgmeldingen jeugd 
van Politie een lichte afname. De gegevens van pagina 37 moeten in 
combinatie met die van pagina 38 gelezen worden. Dan blijkt het 
totaal aan meldingen nagenoeg gelijk. Overigens is het niet gezegd 
dat een lager aantal meldingen als vanzelf een positieve ontwikkeling 
is. Er van uitgaande dat signalen van huiselijk geweld en 
kindermishandeling nog regelmatig niet gezien, besproken en gemeld 
worden, is een zeer lichte daling van meldingen zeker geen signaal 
van het minder aanwezig zijn van de problematiek. 
 

Zevenaar 2016 2017 

Meldingen en triage 118 126 

Zorgmeldingen jeugd van politie  68  64 

Totaal aantal meldingen 186 190 

 
Op pagina 8 en 9 is een verklaring te lezen voor de afname van 
meldingen in 2017 te lezen. De oorzaak hiervan is de nieuwe 



eenduidige wijze van melden van de politie aan Veilig Thuis, die per 1 
oktober 2017 van kracht is. 
 
Ad2) Bij de inschatting van de toename van meldingen als gevolg van 
de verbeterde meldcode en de Radarfunctie bij Veilig Thuis is voor de 
begroting van 2019 uitgegaan van de cijfers in de begroting 2018 en 
niet de cijfers van de realisatie van realisatie 2017. Het verschil tussen 
de begroting (2018) van 4.250 meldingen en de realisatie (2017) van 
3.972 meldingen bedraagt 278 meldingen.  
Hierbij wordt opgemerkt dat voor het te vergelijken realisatiecijfer 
(2017) de aantallen zorgmeldingen jeugd van politie en meldingen en 
triage worden opgeteld (1.627 + 2.345). De realisatie wijkt elk jaar af 
van de begroting die is gebaseerd op meerjarige ervaringscijfers. 
Veilig thuis  heeft  het lage percentage toename aangehouden welke 
is genoemd in het rapport impactanalyse Veilig Thuis ( juni 2017) 


